
Verslag vergadering schoolraad 17 februari 2020 

 
  
 
 

A. Aanwezigheid  
 

Naam  Aanwezigheid  

Johan De Cooman  Aanwezig 

Stefan De Smet  Aanwezig  

Lutgarde Callebaut  Aanwezig  

Régine Remue  Aanwezig  

Anja Van Waeyenbergh  Verontschuldigd 

Freddy Van Lancker  Aanwezig  

Danny Carnail  Aanwezig  

Ann De Bodt  Aanwezig  

Sven Minne  Aanwezig  

Elke Garez  Aanwezig  

 

 

 

 

B. Inhoudstafel 

 

1. Resultaten vorig verslag 

2. Infrastructuurwerken aan de speelplaats 

3. Communicatie (tijdstip) 

4. Gezinsraad – Huis van het kind 

5. Eventuele inbreng van de leden 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

1. Resultaten vorig verslag 

Bij het vorige verslag werden twee adviezen gegeven: 

- Ivm het bord op de parking 

- Ivm de schoolpopulatie 

 

a. Wat betreft het bord op de parking 

Het bord hangt er, doch de uren waarop mag geparkeerd worden, zijn niet duidelijk. Bovendien werd 

hieromtrent nog geen communicatie verspreid.  

De uren werden reeds opgenomen in het schoolreglement. Binnenkort wordt er specifiek ivm de 

parking nog eens een boodschap meegegeven aan de kinderen en wordt dit gepubliceerd op Gimme.  

 

b. Wat betreft de schoolpopulatie 

Er werd geadviseerd om flyers uit te delen, meer met sociale media te werken, een folder te 

verspreiden.  

De folder is klaar, hij dient nog rondgedeeld te worden (na de krokusvakantie).  

Er wordt meer op Facebook gepost. Dit werkt wel, want men krijgt behoorlijk wat positieve reacties.  

 

2. Infrastructuurwerken aan de speelplaats 

We kunnen ons drie vragen stellen: 

1. Gaan de bomen weg? 

2. Gaat het podium weg? 

3. Wat te doen met de speelplaats? 

 

1. Bomen 

De bomen zouden weg moeten omwille van de wortels. Er is bovendien nog voldoende groen op de 

speelweide.  

Men kan op de speelplaats eventueel grote bloembakken met struiken zetten.  

De bomen gaan op termijn met hun wortels de koer opnieuw omhoog duwen. Bovendien beginnen 

in de turnzaal de muren te barsten door de wortels.  



Er wordt rondgevraagd bij de leden van de schoolraad. We zijn het er unaniem over eens dat de 

bomen weg moeten. 

De schoolraad geeft hierbij dan ook advies aan het schoolbestuur om bij de infrastructuurwerken 

aan de speelplaats de bomen weg te halen. 

 

2. Podium 

Het voordeel van het podium is natuurlijk dat het leuk is voor het schoolfeest. 

Nadeel is dat het de speelplaats hypothekeert en dat er zonder podium eventueel een uitbreiding 

zou kunnen komen van de sportveldjes.  

Er wordt opnieuw rondvraag gedaan, doch wat dit onderwerp betreft, is er geen consensus onder de 

leden van de schoolraad: sommige stemmen immers voor het blijven van het podium, anderen voor 

het verdwijnen. 

Gelet op de afwezigheid van consensus, kan er wat dit betreft dan ook geen advies verleend worden 

aan het schoolbestuur. 

 

3. Wat de doen met de speelplaats 

Er wordt opnieuw rondvraag gedaan bij de leden en er wordt besloten om een lijst op te maken met 

hetgeen wordt geadviseerd en hetgeen wordt afgeraden. 

 

Wat raden we af Wat adviseren we 

   
Niet te veel obstakels waarachter de lln. zich Rustig hoekje 

kunnen verstoppen   

  Picknicktafels met houten  

  spelletjes 

    

  Spelletjes geschilderd op 

  speelplaats 

    

  Banken tegen de muur 

    

  Fietsenparcours voor de  

  kleuters 

    

  Afdak beetje uitbreiden 

    

  Schaduwdoeken 

    



  Sportterreintjes 

    

  Toestellen voor alle kinderen 

    

  Duurzaam materiaal  

    

  Zo weinig mogelijk regels  

    

 

Het schoolbestuur kan nu rekening houden met deze punten. 

In navolging van bovenvermelde voorstellen voor de heraanleg van de speelplaats, geeft de 

schoolraad dan ook advies aan het schoolbestuur teneinde rekening te houden met de opgesomde 

punten.  

 

3. Tijdstip communicatie  

De communicatie gebeurt soms laattijdig. 

Zo werd de eerste dikke truiendag pas de ochtend zelf gecommuniceerd. Op deze manier hebben 

heel wat ouders dit niet of te laat opgemerkt en konden zij hun kinderen bijgevolg niet aangepast 

kleden.  

Er wordt ook een opmerking gemaakt over het feit dat er soms verkeerde communicatie wordt 

verspreid. 

Zo kregen onlangs bv. kinderen een brief mee dat er dode neten in het haar werden aangetroffen, 

terwijl er twee dagen later een brief meegegeven werd dat dit op een vergissing berustte.  

Er wordt dan ook aangeraden om voorzichtig om te gaan met communicatie en tijdig en correct te 

communiceren. 

 

4. Huis van het kind 

Men vraagt of iemand interesse heeft om lid te worden van de gezinsraad. In principe richten zij zich 

tot de voorzitters van de ouderraden.  

Wij hebben geen ouderraad, maar wel een oudervereniging.  

Indien er iemand zou geïnteresseerd zijn, dan kan men contact opnemen met het huis van het kind: 

An Decoster: 054/43.20.45 

 

 



5. Inbreng van de leden 

Niemand heeft nog iets toe te voegen 

 

6. Volgende vergadering 

De volgende vergadering wordt gepland op maandag 15 juni 2020 om 19u. 

 

Opgesteld door de secretaris 

 

 

 


